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Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  p. 17: kan een toelichting worden gegeven op de ins en outs van het stimuleren van de 

riviercruisevaart? 

 

antwoord   

2. p. 18 De verbreding van de Westfrisiaweg, hier nog N302 genoemd, wordt opgevoerd als 

actie. De weg zal eind volgend jaar worden opgeleverd. Welke actie(s) gaat Medemblik in 

2018 in dit kader dan nog uitvoeren? 

 

Antwoord  

3. p. 18. Onderzocht gaat worden of het openbaar vervoer kan worden verbeterd. Waaraan 

moeten wij bij deze algemene formulering denken? 

 

Antwoord  

4. p. 19. De afstemming bij gebiedsontwikkeling met nutsbedrijven, HHNK, e.d. gaan we 

intensiveren. Graag een toelichting op wat hier precies wordt bedoeld. 

 

Antwoord  

5. p. 19. De samenwerking met het ONHN gaat worden vernieuwd. Ook hier graag een 

toelichting op wat wordt bedoeld. 

 



 

 

Antwoord  

6. p. 25. De afvalstoffenheffing gaat stijgen, maar de hier opgevoerde bedragen zijn voor 

2017 en 2018 gelijk. Kan dit worden toegelicht? 

 

Antwoord  

7. p. 28: Bij verkeer en vervoer staat een kostendekkendheid van 51%. Kan dit veel lagere 

percentage dan bij de andere hoofdstukken worden toegelicht? 

 

Antwoord  

8. p. 38, paragraaf 3.3.9. Deze passage is onduidelijk. 

- GRIP staat hier met hoofdletters, dat wekt de indruk dat het een afkorting is. Klopt dit? 

- IBOR gaat over beheer en onderhoud van de openbare ruimte. In de kop wordt hier  

  gesproken over ruimtelijke projecten. Dat is een ander begrip. Kan dit worden  

  toegelicht? 

- Wat is in dit licht de bedoeling van de passage over aardgas in deze paragraaf? 

 

Antwoord  

9. p. 58 Bij de reconstructies onder 24, 25 en 26 zijn de kosten over drie jaren verdeeld. 

Wat is de achtergrond daarvan, aangezien deze projecten niet een zodanig lange looptijd 

zullen hebben? 

p. 58 Bij de projecten 39 t/m 42 staat een dekking uit de exploitatie van 8000 euro. Wat 

is de achtergrond daarvan? 

 

Antwoord  

10. p. 62. De suggestie wordt gewekt, dat het maken van een Omgevingsvisie een 

vrijblijvende aangelegenheid is waarvoor de raad al dan niet kan kiezen. Is dat correct? 

 

Antwoord  

11. p. 62 Zou het niet verstandig zijn toch een bedrag te reserveren voor de ICT in het kader 

van de Omgevingswet? 

 

Antwoord  



 

 

12. p. 63 Kan duidelijker worden omschreven over welk soort situaties het bij punt. 23 gaat? 

M.n. de term 'openbare voorzieningen op privé terrein'. 

 

antwoord  

 

Groenvoorziening  

 

13 Het recente RKC-rapport over ons groen geeft aan dat op dit terrein nog de nodige 

opgaven liggen, het college erkent dat ook in zijn rvs naar aanleiding van dit rapport. 

Zowel voor dagelijks als groot onderhoud en investeringen lijken te weinig middelen 

beschikbaar. 

Vraag: meent het college thans voldoende middelen te hebben om tegelijk het dagelijks 

en groot onderhoud uit te voeren, de noodzakelijke investeringen te doen, IBOR te 

realiseren en de aanbevelingen uit het rapport te kunnen uitvoeren? Zo nee, over welke 

bedragen gaat het dan globaal? 

 

antwoord  

 




